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Zītars – Sveiki. Ja jau Zītaru ielas sa

Sveiki. Ja jau Zītaru ielas sakārtošanai nav nepieciešamie līdzekļi, tad varbūt var izskatīt
jautājumu par “Bamu” kā lauku teritoriju un samazināt nekustamo īpašuma nodokli dēļ
ceļu sliktā stāvokļa ? Jo ar ko “Bama” iedzīvotāji sliktāki par Saulkrastu centrā dzīvojošiem
ar asfaltētiem ceļa segumiem? Ja lauki tad lauki! Paldies.


